
Bestyrelsesmøde den 3.august 2022 

 

Fremmødt: Sabawon, Kai, Lonni, Jytte, og Lotte. 

Ordstyrer: Sabawon 

Referent: Jytte 

Referatet fra maj måneden blev gennemgået og godkendt. 

Orientering fra ejendomsmesteren: 

Ny placering af pakkeboks er undersøgt. Det foreslås at placere den ved siden af vinduerne. Det koster 

16.500kr. at gøre det klart, da bedet skal ændres lidt. Saba skriver til resten af bestyrelsen. 

Kasketskyggerne er vasket. 

Carporte og materialegård er malet. 

Hovedrengøring af beboerhuset er udført. 

Hovedrengøring af opgange er aftalt til at foregå hvert andet år. 

Ejendomskontoret har fået mobilepay. 

22.august 2022 skiftes gulvet i beboerhuset. 

Lotte inddrages i udarbejdelsen af forslag til udearealer i forbindelse med Helhedsplanen. 

Lotte præsenterede ILOQ låsesystem. 

Orientering fra formanden: 

Der var rigtig mange mennesker til vores 50-års jubilæum. Vi fik besøg af borgmesteren. Der er kommet en 

artikel på forsiden af Dagbladet. En fotograf har optaget en video, som vil blive præsenteret for 

bestyrelsen. DAB har taget billeder. Vi fik 10.000 kr. som gave fra DAB til aktiviteter for beboerne i 

forbindelse med vores jubilæum. Vi foreslår at holde sommerfest for beboerne hvert år.  

Vi fik en orientering om udarbejdelsen af forslag til udearealerne. 

Næste møde i byggeudvalget er den 31.august 2022. 

Dato for afdelingsmødet er den 9.november 2022. 

Dato for juletræsfest fastsættes på næste møde. 

Nyt fra Ringsted Almene Boligselskab: 

Dato for repræsentantskabsmøde er den 21.september 2022 

Klubber og aktiviteter samt nyt fra parkrådet: 

Intet nyt. 

Næste møde: 1.september 2022. 


